
Aan: Drs. J. Wienen, secretariaat.bm@haarlem.nl 
Betreft:  vernieuwde terrasregels 2023 

Haarlem, 7 mei 2023 

Geachte heer Wienen, 

Op 28 maart 2023 zijn door het college de Algemene regels terrassen 2023 
vastgesteld. Op 29 maart was u op de vergadering van de Wijkraad Binnenstad om 
uitleg te geven. De bewoners van de binnenstad hebben bij uitstek te maken met 
terrassen en terrasoverlast. In het traject om te komen tot nieuwe regels hebben veel 
wijkbewoners en de wijkraad hun visie gegeven. U beloofde dat de nieuwe duidelijke 
regels ook gehandhaafd zullen gaan worden. 

Regels worden vastgesteld om duidelijkheid te creëren voor alle betrokkenen, zowel 
bewoners als ondernemers. De nieuwe regels zijn duidelijker, meer uniform en 
daardoor beter handhaafbaar. Dat klinkt de wijkraad als muziek in de oren. Immers, 
ondernemers deden wat ze wilden en aan handhaving ontbrak het vaak.    

In de gemeenteraad is er nog een motie ingediend over meer maatwerk voor 
horecaondernemers. De motie heeft geen meerderheid gekregen en daarom gelden 
vanaf 29 maart de regels zoals vastgesteld door het college. 

Op 3 mei j.l. vergaderde de wijkraad met bewoners. Het algemene geluid was dat de 
regels nu duidelijk zijn maar dat ondernemers ze wéér overtreden en dat handhaving 
niet optreedt. De bewoners zien de terrassen groter worden naarmate het weer 
mooier wordt. De voetganger komt weer in het gedrang. Het verplicht opruimen van 
terrasmeubilair na sluitingstijd staat in de nieuwe regels 2023 net zoals in de oude 
regels 2016 maar ook dat gebeurt vaak niet. Onze mooie historische binnenstad is 
niet meer goed zichtbaar. In de Smedestraat staan terrassen tot aan de stoeprand en 
aan beide kanten van de weg (terrassen aan de overzijde van de weg zijn niet 
toegestaan), de Kruisstraat staat vol stoepbrede terrassen met middenpad (niet 
toegestaan).  



Samen met alle andere obstakels, waaronder schrikbarend veel reclameborden (niet 
toegestaan), levert dit één grote hindernisbaan voor voetgangers op. 

Kortom, we gaan richting de zomer en we zien niet dat de horeca zich houdt aan de 
nieuwe regels. We zien ook geen handhavers die optreden. Hoe kan het dat het nu 
alweer uit de hand dreigt te lopen? Wanneer kunnen bewoners weer vertrouwen op 
de regels en beloften van de gemeentelijke overheid? 

Wij vernemen graag zo spoedig mogelijk uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de Wijkraad Binnenstad Haarlem, 

Ria Tel, voorzitter 

Marjan Zoon, secretaris 

Bijlage: enkele foto’s ter illustratie  




